
Protokół z VIII Posiedzenia Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna w Lublinie, 
które odbyło się 13.02.2024 r. w siedzibie 

Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna przy ul. Kleeberga 12a 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Dzielnicy Andrzej Zięba.
Porządek obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z VII posiedzenia Rady Dzielnicy.
4. Informacja Przewodniczącej Zarządu Dzielnicy.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przeznaczenia środków z rezerwy celowej na 2024 rok
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

1.  Prowadzący  posiedzenie  po  stwierdzeniu  jego  prawomocności  otworzył  posiedzenie 
o godz. 17.30. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczyło 15 
członków  Rady  Dzielnicy,  co  stanowi  wymagane  quorum.  Lista  obecności  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

2.  Przeprowadzono głosowanie w sprawie porządku posiedzenia: za przyjęciem zagłosowało
     14 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Przyjęto porządek posiedzenia. 

 Do spotkania dołączył o godz. 17.45 p. M. Ściuba. 
3. Przeprowadzenie głosowania w sprawie zatwierdzenia protokołu z VII posiedzenia Rady 

Dzielnicy:  większością  głosów  zatwierdzono  protokół  (15  osób  za,  1  osoba  się 
wstrzymała). 

4.  Informacja Przewodniczącej Zarządu:
a)  Do  Rady  Dzielnicy  wpłynęło  pismo  z  Zakładu  Obsługi  Nieruchomości  „Admina” 
z prośbą o wsparcie finansowe na remont murka wokół budynków przy ul. Lwowskiej 32-
38.  Po  oględzinach  zdecydowano,  że  stan  murka  nie  jest  zły,  w  dzielnicy  jest  wiele 
murków w podobnym stanie.
b) Z Fundacji Strefa Dorastania  wpłynęło pismo  z prośbą o wsparcie finansowe cyklu 
warsztatów rodzinnych dla dzieci i młodzieży z dzielnicy Kalinowszczyzna.
c) 12.01 br. odbyło się w Ratuszu spotkanie dot. Planu zagospodarowania miasta, w tym 
naszej  dzielnicy.  W  przyszłości  planowana  jest  kładka  i  ścieżka  rowerowa  przez 
al. Tysiąclecia do ul. Andersa, zaś „Park Kalinowszczyzna” w całości będzie tylko terenem 
rekreacyjnym. W spotkaniu uczestniczyły : Bogusława Harden i Irena Malesa.
d)  Wnioski  związane  z  wykorzystaniem Rezerwy Celowej  nr  1-3,  7-9  są  złożone  we 
właściwych wydziałach/urzędach, oprócz nr 5 - miejsca postojowe na Lwowskiej 8 nie 
mogą  być  wykonane  z  powodów  formalnych  tj.  zbyt  małej  odległości  od  budynku. 
W związku z tym 40 tys. zł pozostaje do zagospodarowania przez Radę Dzielnicy.. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przeznaczenia środków z rezerwy celowej na 2024 
rok:
a) W związku z tym, że w Wydziale Inwestycji i Remontów została zakwestionowana 
realizacja Wniosku podjętego na poprzedniej Radzie (Uchwała nr 20/VII/2024 – nr 4 - 
Budowa dojścia do Parku "Zawilcowa") na kwotę 72 000,- zł,  zaproponowano zmianę 
przeznaczenia tych środków na: 
Opracowanie dokumentacji  projektowej dojścia i  dojazdu do Parku „Zawilcowa” wraz 
z drogą wewnętrzną z miejscami parkingowymi usytuowanymi na wysokości budynku 
przy ul. Daszyńskiego. 



Zaproponowano  też  przegłosowanie  zmiany  sformułowania  Wniosku  nr  6  tej  samej 
Uchwały na 
„Przebudowa i budowa ciągów pieszych w rejonie ul. Wołyńskiej i Lwowskiej w Lublinie 
- kwota 95 000 zł”.

b) W związku z powyższym dwa punkty ulegają zmianie w uchwale nr 20/VII/2024 z dnia 
23.01.2024: pkt 4 i 6. 
pkt.  4:  Opracowanie dokumentacji  projektowej dojścia i  dojazdu do Parku Zawilcowa 
wraz  z  drogą  wewnętrzną  z  miejscami  parkingowymi  usytuowanymi  na  wysokości 
budynku przy ul. Daszyńskiego 19-dz. Nr 18/12, 24/5, 27/5,37 obręb Kalinowszczyzna., 
ark.5 - kwota 72 000 zł”.
oraz pkt. 6: Przebudowa i budowa ciągów pieszych w rejonie ul. Wołyńskiej i Lwowskiej 
w Lublinie-kwota 95 000 zł”.

c) odbyło się głosowanie za zmianą w uchwale: za było 16 osób.

6.  Sprawy różne
a) P. J. Mulak poprosiła, aby do zawiadomienia o zwołaniu Rady dołączane były projekty 
uchwał. Odbyła się wymiana zdań na ten temat.
b)  P.  K.  Nosalewicz  uważa,  że  powinien  być  do  Rady Dzielnicy  telefon komórkowy 
z  którym mieszkańcy  mogliby  się  połączyć  i  przewodniczący  powinien  mieć  telefon, 
czynny codziennie. 
c)  Odbyła się wymiana zdań na temat złego parkowania na wjeździe na parking przy 
ul. Okrzei 2; problem jest bo część wjazdu jest położona na działce miejskiej, a część 
prywatnej. Wjazd jest jednokierunkowy, więc można zatrzymywać się i urządzać postój 
po lewej stronie jezdni. 
d)  Przewodniczący  Rady  złożył  podziękowanie:  dla  R.  Moczarskiego  za  pilnowanie 
problemu z parkowaniem, dla B. Harden za pracę przy składaniu wniosków z Rezerwy 
Celowej,  L.  Biskupowi  za  stronę  internetową,  A.  Orłowskiej  za  protokoły, 
A.  Skowronkowi  za  śledzenie  spraw  w  internecie  i  K.  Nosalewicz  za  pilną  pomoc 
w ustaleniu granic działek.
e) L. Biskup zaproponował pomoc w kontaktach Rady dzielnicy z mieszkańcami poza 
dyżurami członków Rady. 
f)  Przewodniczący  poinformował,  że  są  różne  możliwości  zdobycia  środków  na 
inwestycje dzielnicowe. Prośba o wspólne działania. 

7. Zakończono posiedzenie o godz. 18.55.

Załączniki:
1) Porządek obrad
2) Lista obecności
4)  Uchwała  21/VIII/2024 Rady  Dzielnicy  Kalinowszczyzna  w sprawie  wyboru  zadań  do 
realizacji ze środków z Rezerwy Celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze 
w roku 2024

Podpis Sekretarza

………………………………………..

Protokół zatwierdzony w dniu  ………………….…….

Podpis Przewodniczącego obrad ………………………


